

第一部分: 泰德胜境内主场物流部分

为了给展商提供更加便捷规范的送展服务,我司特制定了"泰德胜中转仓代收货物一条龙送展位"的物流服务,所有参展展品可以提前发送到中转仓满足展商一站式绿色通道布撤展服务。各展商若需要更多的展品运输方面资料,请与我司联络:

1 III X X X 1 I I I I I I I I I I I I I					
深圳市泰德胜物流有限公司					
深圳泰德胜仓库 深圳市龙岗区布吉康桥花园保鼎威物流园 B 区联华仓库					
境内展商运输取	境内展商运输联系方式:				
姓名 区号 直线 手机 邮箱					
项目经理	孔德洁	86-755	25020410	13652367757	queenie@seaever.com

项目	截止时间
提出运输需求	2020年08月20日
提交中转仓服务委托单	2020年08月29日
中转仓截入仓	2020年09月08日

1,预定中转仓一条龙送展服务(09月08号截仓,仓库收货时间从早9:00-晚17:00)

序号	项目	价格 (人民币)	备注
1	代收展品服务费	100 元/票	分次入仓则按每入仓一次即为一票计算
2	布展:展前中转仓 →	200 元/m³	最低收费 2m³/展商(含3天免仓)
	展位		
3	撤展:展位 → 展后中	200 元/m³	最低收费 2m³/展商(含3天免仓)
	转仓		
4	中转仓超期仓租	10 元/m³/天	以上 2,3 项超期收费标准,
5	撤展代发服务	100 元/票	快递安排德邦或者顺丰到付+代理服务费 100 元
			/展商 (自提货物不收此项费用)

2.现场进馆装卸服务 (时间: 09 月 8-10 号)

序号	项目	价格 (人民币)	备注
1	布展:展馆现场对接→展	120 元/ m³	最低收费 1m³/展商
	位		卸车并将展品运送至展台(进馆)
2	撤展:展位→展馆现场对	120 元/ m³	最低收费 1m³/展商
	接		从展位提货装车(出馆)

3.空箱存储服务(重点推荐外地客户)

序号	项目	价格 (人民币)	备注
1	木箱空箱搬运和展期存储	150 元/ m³	最低收费 1m³/展商
	费		
	仅限于在会展中心内能够 提供存储区域情况下的木 箱存储)		
2	纸箱空箱搬运和展期存储	300 元/ m³	最低收费 1m³/展商
	费		
	(*纸箱部分会展中心内无		
	法提供存储区域, 需转移到		

	我司中转仓)		
3	空箱捆扎费	100 元/托盘	纸箱必须统一安排打托收集,方可接收储存

以上服务同时选择泰德胜,给予减免 RMB70/CBM 的空箱搬运

4.其他物流配套服务

序号	项目	规格	价格 (人民币)	备注
1	装箱/拆箱	m³	30 元/ m³	只限木箱类包装拆箱/装箱
2	二次就位服务	3 吨叉车	250 元/小时	最低按 1 小时计费
		5 吨叉车	350 元/小时	最低按 1 小时计费

5.自行装卸展品出入场服务费

序号	项目	规格	价格 (人民币)	备注
1	车辆管理费	蓝牌车	100 元/车	
2	车辆管理费	黄牌车	200 元/车	
3	超时罚款	蓝牌车	50 元/小时	卸货通道停车时长超过1小时,收取
		黄牌车	50 元/小时	卸货通道停车时长超过2小时,收取

备注:所有馆区卸货通道必须凭"展馆装卸作业单"或"自行装卸车辆通行单"方可放行进入卸货区域装卸作业,并蓝牌小车须在1小时内装卸完毕,黄牌车须在2小时内装卸完毕,超时按超时收费执行;如展位或展商未能就位接受展品装卸的车辆,请先停留在等候区等候进场。

6.以上服务费用备注事项:

序号	项目	备注				
1	超限展品	◆ 对于超限展品(单件产品超过 2000 公斤,或长宽高任一项超过				
		2m*2m*2m),另加收 20%附加费。				
		◆ 单件重量超过 5 吨的展品,超重附加费按照 RMB450/吨进出收取。				
		◆ 超限超重量的展品,如需使用吊机,吊机台班费另计。请展商发货前提				
		前联系泰德胜确认入仓事宜以及提前预定吊机,如未提前联系预定吊				
		机而直接到展馆现场,不能保证可即刻安排卸货就位,并需加收 50%				
		的加急费。				
2	预定服务	◆ 所有预定服务,不因展商工人自发搬运或货物买卖减少而调整退差。				
3	开票	◆ 以上价格为不含税价,如需开票+6%税率。				

7.注意事项

- 1)需要使用中转仓一条龙送展服务的展商请务必在中转仓收货时间9月8日前发货到仓布展、展期不再提供代理收货服务。
- 2)参展商需选择信誉好有资质的物流公司提供长途物流服务,并要求其提供送货上门服务,主场物流只负责在中转仓库对接收货,相关运输所产生的费用请参展商发货时与物流公司结清,中转仓不提供代付运费服务。如需上门提送货根据具体地址另计费。
- 3) 主场物流作为代收展品服务商,不承担非我司承运的运输过程中所出现的相关展品损坏、丢失责任。为维护展商的权益,提醒展商安排适当的全程保险(包括展览期间)。保险范围应包括会展中心及其代理的责任事故保险。展商请备妥保险合同文本或其副本,以备可能在展览现场发现短少、残损时申报检验之用。
- 4)发货到中转仓的展品,请在展品外包装上贴好泰德胜格式唛头且注明以下内容:展会名称、参展单位名称、展位号、联系人、联系电话、展品尺寸及重量,凭泰德胜预定确认后的入仓单方可发货入仓。

- 5)如境外展商需用快递方式发送展品到深圳仓库代收服务的,必须提前跟泰德胜人员确定入仓事宜,如未提前联系产生的不良后果自行负责。
- 6)对于展览布展规定时间以外进出场的加收50%加班费。
- 7) 展馆严禁非主场物流的运输设备在展馆范围内使用(如吊车,机动叉车,堆高机等)。
- 8)严禁随车起重运输车(俗称随车吊、自卸吊)的车载吊车在展馆红线范围内使用,随车起重运输车在展馆红线范围内只可以作为运输车辆使用。
- 9)不接收包装箱已经破损、残旧或无包装的展品。由于在运输途中所有展品将经过多次装卸,馆外或货场暂存。因此包装箱必须要结实以便保护展品不会破损。
- 10) 布展拆箱及撤展装箱仅为协助展商完成木箱类包装最外层的拆箱及装箱作业。不参与除此之外的拆打包装及就位摆场。大件货物,需要机械作业除外。
- 11)以上收费项目最少1个计量单位起计。

第二部分:境外展品运输

A. 联系方式 Contact information

CICI WEI	魏玲	86-755-25157982	13537870803	cici@seaever.com
Annie Tan	谭 双	86-755-25153932	13510454132	Annie@seaever.com
Customer service specialist	客服专员			exhibition@seaever.com

B. 货运方式 Delivery method

为了给各国家来华展商提供更加便捷的参展物流服务,我司在多个国家均可提供海外上门提 货或则集货仓库统一集货一条龙参展的服务,由海外集货仓库(OR起运港)至展台,服务 含括提货/集货,海/空运,清关,送展等现场服务,回程反向操作。

To provide more convenient service for overseas exhibitors, our company can provide door-to-door service,or collect goods from our overseas warehouse to booth.Basic handling From overseas appointed warehouse (port of loading) to booth, or vice verse

1b. 境外 ATA 来货 - 蛇口港口 (FCL) /深圳机场 (AIR) - 深圳会展中心

Overseas exhibits ATA carnet – Shekou (FCL ONLY)/Shenzhen Airport(AIR)—Shenzhen convention and exhibition center

2b. 境外 ATA 或临时进口来货 - 香港(FCL/LCL/AIR) - 深圳会展中心

Overseas exhibits - Hong Kong (FCL/LCL/AIR) —Shenzhen convention and exhibition center

3b. 境外一般贸易或则快递货物 - 中转仓集货 — 深圳会展中心(根据实际货物清单确认为准)

Permanent entry shipment or courier shipment — transit warehouse shipment — shenzhen convention and exhibition center(confirm case by case)

备注:境外展品如需通过以上任何方式发送到我司仓库,请发货前必须联系我司人员确定入仓事宜和相关操作细节要求,如未提前联系产生的不良后果自行负责。货运委托书及展品装箱清单必须在货到前3个工作天电邮或传真到我司办事处。所有展品必须按上述运货时间表抵达。晚于截止日期会加收30%的晚到附加费,且不保证送货至展台时间。

Please email or call us to get our confirmation prior to shipping your cargo no matter what is the shipping way. If fail to get our confirmation, exhibitor has to resume the possible inconvenience and additional charges by your own. Please also email or facsimile us your Transport Order and List of Exhibits at least 3 working days prior to cargo arrival. Cargo arriving after our deadlines will incur a 30% late arrival surcharge. TDS will make all efforts to expedite the delivery schedule but no guarantee can be given. Cargo arriving earlier than the specified dates above will incurred storage fee

C. 运输指示及货运途径(按一般展示用品) SHIPPING SCHEDULE (FOR GENERAL EXHIBITS ONLY)

1c. 展品文件及到货日期 DOCUMENTS & CONSIGNMENT DEADLINES

		Place of Arrival	Receiving Deadlines
Documents		Shenzhen Talent & Sea-Ever Logistics Co.,Ltd. (Email, Couries, Fax)	JULY30, 2020
Sea	LCL	HONGKONG SEAPORT	Augest23, 2020
Freight FCL		HONGKONG SEAPORT/ SHEKOU, SHENZHEN	Augest23, 2020
Air Freight		SHENZHEN /HONGKONG AIRPROT	Augest23, 2020
Road Freight/Currier Freight		SHENZHEN WAREHOUSE	Augest30, 2020

DOCUMENTS REQUESTED	Remarks
Packing List	2 copy
Invoice	3 сору
B/L or AWB	4 copy
Insurance Certificate Copy	5 сору

货运委托书及展品装箱清单必须在货到前3个工作天电邮或传真到我司办事处. 所有展品必须按上述运货时间表抵达. 晚于截止日期会加收30%的晚到附加费, 且不保证送货至展台时间.

Please email or facsimile us your Transport Order and List of Exhibits (Form A & B attached) at least 3 working days prior to picking up your cargo. Cargo arriving after our deadlines will incur a 30% late arrival surcharge. TDS will make all efforts to expedite the delivery schedule but no guarantee can be given. Cargo arriving earlier than the specified dates above will incurred storage fee.

请电邮或传真有关发货通知至深圳市泰德胜物流有限公司

Pre-advice should be sent to Shenzhen Talent & Sea-ever logistics Co.,Ltd as soon as available.

2C. Delivery charges-inbound charges rate

1) :ATA shipment from overseas – Shekou, Shenzhen port (FCL only)/ shenzhen airport

or TDS warehouse shenzhen port/shenzhen airport		or TDS warehouse hen port/shenzhen airport	If necessary, please inquire separately (e.g. Shenzhen port ATA customs clearance is only applicable to SEA FCL/AIR, TDS can provide the warehouse of the exporting country to collect the goods for the exhibition group coming to China. If the goods can be collected to meet the conditions of FCL, the transit cost can be saved.)
	2.	Shekou port booth(shipping FCL)	USD110/CBM , MIN 23CBM/20GP, 46CBM/40GP
		Shenzhen airport booth(air freight)	USD1/KG, MIN 200KG

3. Cu		ATA clearance USD250/BILL , Consumable clearance USD150/ bill
4.	Shekou port miscellaneous charges (shipping FCL)	USD300/20GP, USD400/40GP

	Shenzhen airport miscellaneous charges (air freight)	USDO.5/KG, MIN 100KG
5.	Inspection charges (shipping)	USD165/20GP, USD250/40GP
	Inspection (air charges freight)	USD100/bill, (If the inspection finds a discrepancy with the declaration, the extra processing fee shall be calculated separately.)
	6. Outbound charges rate	: The outbound fee is the same as the inbound fee.

7. Remarks:

- 7.1. Surcharge for oversize cargo, 30% surcharge will be charged according to item 2 above if it exceeds 5m x 2.2m x 2.2m / 5000 KGS.
- 7.2. The destination port charges and extra overdue charges incurred by shekou port/shenzhen airport shall be reimbursed on a reimbursable basis (except the DTHC and DOC have been included in item 4 above), and the customs duties incurred by tax exhibits shall be as per reciepts.
- 7. 3. The exhibition hall warehouse storage is charged at USD3/CBM/ day during the exhibition move—in and move—out, the minimum charge is 1CBM/ day, and the charge is from the date of entry/exit.

2) :Overseas ATA or temporary imports - Hong Kong (FCL/LCL/AIR)

1. 0	verseas exhibitor warehouse or TDS warehouse Hong Kong port/airport	If necessary, please make an inquiry separately (e.g. TDS can provide door-to-door service for overseas exhibitors)			
2.	Hong Kong airport operating	USDO.35/KGS, minimum charge USD 30/ exhibitor/bill			
		USD30/CBM or 1000KGS , take the larger of the two,			
	Hong Kong Marine port operating				
	charges	LCL minimum charge 1CBM/ exhibitor/bill			
	(DTHC/DOC only)				
		USD300/20GP. USD400/40GP			
	Note: port of destination	charges and additional overdue charges incurred by			
	Hong Kong maritime ports/air	ports are reimbursed on a reimbursable basis (except the DTHC			
and DOC have been included in					
	item 2 above), and customs cha	arges incurred on dutiable exhibits are reimbursed on a			
	reimbursable basis.				

	USD25/CBM or 1000KGS, take the greater of the two, MIN USD100/ exhibitor/bill					
3. Hong	and an investment of the the state of the the the state of the state					
Kong port/airport		USD250/20GP, USD30	0/40GP			
pickup		2001 5000 1/-:	UCD100 /4 :			
Hong Kong warehouse	Hong Kong	2001-5000 kg/piece	USD100/time			
war chouse	pick up Overweight	5001-10000 kg/piece	USD260/time			
	Surcharge	over10000 kg/piece	Separate quotation			
4. Handling charge for warehousing in and out		m charge USD15/ exhibitor/b	ill)			
warehousebooth		inimum charge 1CBM/ exhibites sing charges USD100/ bill/e				
	FCL is calculated by 23CBM/20GP and 46CBM/40GP					
	Surcharge for oversize cargo, 30% surcharge will be charged if the goods exceed 5m x 2.2mx 2.2m / 5000 KGS.					
6. Inspection	USD10/CBM, minimum charge 1CBM/ exhibitor/bill					
charges	USD165/20GP, USD250/40GP					
	If the inspection finds a discrepancy with the declaration, the ext fee shall be calculated separately.					
7. Commodity	USD10/CBM, minimu	m charge 1CBM/ exhibitor				
inspection fee	USD165/20GP, USD250/40GP					
8. Quarantine fee (if required)		USD10/pcs, USD115/20GP,	USD215/40GP			
,	Some special sensitive goods involving special license applications should be checked priority and separately (Hong Kong has recently imposed strict restrictions on certain products that may have military characteristics.)					
10. Warehouse rental for TDS warehouse, Hong Kong	Free 3 days from i	n warehousing, USD2/CBM/ day	, minimum charge USD10/ exhibitor			
11. Outbound charg	ges rate: The outboo	und fare is the same as the inboun	d fare.			

3) The general trade importation, bonded import and other specific customs declaration methods should be checked separately

4) onsite service (during exhibition move-in and move-out)

1.packing and	unpacking fee	USD6/CBM	Minicharges: 1CBM/echibitot

unpacking boxes	packing fee	USD6/CBM	Mini charges: 1CBM/exhibitor		
2. Exhibition hall warehouse	Exhibition goods	USD3/CBM/day	Charge per day, minimum charge: 1CBM/ day		
storage fee (to be collected during the period	20GP	USD60/container /day	Charge per day, minimum charge: 1container/day		
of exhibition move-in and move-out along with period of exhibition)	40 GP	USD120/container/day	Charge per day, minimum charge: 1container/day		
3.empty storage	USD20/CBM, mini charge: 1CBM/exhibitor				

5) Extra charge for overweight in and out of the hall

1. Extra charge for	5001-7000 KG	USD 6.5/100 KG(charged by total
overweight in and		gross weight)
out of the hall	7001-9000 KG	USD 8.5/100 KG(charged by total
((e.g. overweight)		gross weight)
	9001-10000 KG	USD 9.5/100 KG(charged by total
		gross weight)
	Over 10000 KG	Separate quotation
2. Forklift truck	3 T	USD 69/4 hours
leasing (this		
content is	5 T	USD 83/4 hours
limited		
auxiliary assembly		
and		
secondary		
3. Crane leasing	20-25 T	USD 235/4 hours
(this content is		
limited	30-35 T	USD 298/4 hours
to		
equipment		
auxiliary assembly		
and		

6) Forklift and crane leasing service (this content is only for auxiliary assembly and secondary emplacement of equipment)

1. Secondary	3-5t forklift	USD50/set/hour	Use 3-5 ton forklift truck to assist
relocation service			exhibitors in secondary shift.
for exhibition			Minimum charge: 1 set/hour
2. Assembly of	3-5 t forklift	USD70/piece/time/hour	Use 3-5 ton forklift truck to assist
mechanical arm and			exhibitors to install mechanical
mold			arm and mold. Minimum charge:
			1
3. Turn, erect and	3 t forklift	USD250/4 小时	1) minimum charge: one desk shift is
assemble the	5-7t forklift	USD350/4 小时	4 hours, less than 4 hours will be
equipment	8-10t forklift	USD450/4 小时	charged by one desk;
	12-15t forklift	USD500/4 小时	2) for the part exceeding 4 hours, if
	25t crane	USD600/4 小时	the part exceeding 4 hours is less
	50t crane	USD750/4 小时	than 4 hours, it shall be calculated by
	Over 50 t crane	Further discussed	another desk.
		separately	

4. The above services must be booked in advance. Those who apply for temporary orders must wait, and 50% of the urgent service charge will be charged.

7) Special precautions:

1. Pre-photo and inspection of exhibitions in $\operatorname{\mathsf{Hong}}\nolimits$ $\operatorname{\mathsf{Kong}}\nolimits$

Shenzhen customs strictly requires exhibitors to provide accurate packing contents and model photos of exhibitions. The photos should clearly show the brand, model, serial number and position on the machine. Please provide the photos to us and post them outside the packing boxes. If the exhibitor fails to provide, we will check the machine type and take photos in the Hong Kong warehouse as required.

For unpacking inspection in Hong Kong warehouse, the charges are as follows:

Unpacking and	USD50/ exhibitor/bill				
packing	(minimum charge USD 50)				
over weight	5001-10000 Kg/piece	USD 350/piece			
surcharge	10001-20000 Kg/piece	USD 550/piece			
	Over 20000 Kg/piece	Separate quotation			
Sample photos	ommodo walls to obe-1 1177- 10A 6 558/AL NOSSOUN MADE IN U.S.A				

- 2. The volume/weight ratio of air cargo is 6:1 (1CBM=167KGS), charge as which is greater. Sea and land transportation 1CBM=1000KGS, charge as which is greater.
- 3. All goods must be sent by "freight prepaid". A 10% surcharge will be charged on "freight collect" goods. If freight is prepaid at the loading port, a 10% prepaid charge will be charged.
- 4. Container yard, demurrage / overdue container rental fee, additional expenses incurred in warehousing or other links shall be charged to the exhibitor on the basis of actual cost.
- 5. All wooden packages must be fumigated and stamped with IPPC. If fumigation or sanitary treatment is needed, we will charge it to the exhibitor according to the actual price.
- 6. If additional costs of magnetic inspection and degaussing are incurred as a result of airline security regulations, they shall be reimbursed.
- 7. Unpacked goods a 20% surcharge will be imposed for handling unpacked goods. TDS logistics or its designated agent shall not be liable for any loss or damage.
- 8. The above rates are calculated on the basis of ordinary goods. In case of special machinery

and special tools, such as floating cranes, barges, etc., our company will take back from the exhibitors at the actual cost.

- 9. Dangerous goods a 100% surcharge will be imposed. The carrier will only accept dangerous goods that can be transported. Acceptance or additional surcharge will be subject to the actual acceptance by the shipping company and the airline.
- 10. The above transportation rate shall be calculated on a per exhibitor or per bill of lading basis. Charges for the coming and return of the exhibitions shall be paid before receiving or releasing the goods at the latest, otherwise 2% advance fee will be charged for delay.
- 11. If the above customs declaration methods involve the payment of customs temporary import security deposit and customs duties/taxes, the customs will charge the rates accordingly. If guarantee insurance is required, charges as per insurance company's check case by case with cargo details.

All the exhibits under ATA/temporary import and export customs clearance, should be repacked at the end of the exhibition according to the packing list, and return. No sales, destroy, given away or discard (except for permanent import declaration for consumables) is allowed. Exhibitors should bear the penalty due to breach of contract at least USD5000 / ticket, limit according

Notify Party: SAME AS CONSIGNEE

3c. 收货人 CONSIGNEE

Consignee (air / sea)

Shenzhen Talent & Sea-ever logistics Co.,Ltd

C/O The 6th shenzhen international modern green agriculture and Green Industry Expo

Add: room 4712-4715, 47/F, Shun Hing Square, Di Wang Commercial Centre,

5002 Shen Nan Dong Road, Shenzhen, Guangdong, China. PC518008

Tel:0086-0755-25157980 Fax:0086-0755-25153911

Email: exhibition@seaever.com

提单上货物申报 DESCRIPTION OF GOODS

Please state in the OBL or AWB: Exhibition Goods. (for CPSE 2019 Shenzhen)

请电邮或传真有关发货通知至深圳市泰德胜物流有限公司

Pre-advice should be sent to Shenzhen Talent & Sea-ever logistics Co.,Ltd in time.

4c. 包装唛头 PACKING MARK

	2019-The '	17th china	public secur	ity expo
--	------------	------------	--------------	----------

C/O	Shenzhen	Talent	&	Sea-ever	logis	tics	Co.,l	Ltc	t
-----	----------	--------	---	----------	-------	------	-------	-----	---

Name of Exhibitor :______
Stand Number :

Case Number	:
Gross Weight/Net Weight	<u>:</u>
Dimensions	:

5c. 备注 REMARKS

展品收货人名称请按此标准填写, 不得写具体人姓名. 同时谨记不要将展览会或展馆名称, 参展商及主办单位作为收货 人, 以免提货困难及延误到场布展. 所有境外展品的往返空运或海运提单运费, 必需 "运费预付", 若由我司代垫付运费 后,将收取10%作为附加费用.

Neither freight to be shipped to another consignee, nor is freight to be shipped and consigned to the exhibitor himself c/o the exhibition. Additional charges will be incurred for any wrong consignee details. A 10% outlay commission will be imposed on all "Freight Collect" consignment.

文件 DOCUMENTS

展品装箱清单文件的重量必须与空运单或海运提单相同. 请把下列清关文件必须在货到前 3 个工作天电邮或传真到我 司办事处. Sea and Air - total gross weight on List of Exhibits must be the same as on OBL & MAWB. Please email or fax us the following documentation to consignee at least 3 working days prior to the arrival of shipment.

1 copy of Original Ocean Bill of Lading (Sea)	海运提单	(1份)
1 copy of Master Airway Bill (Air)	空运提单	(1份)
1 copy of Transport Order (Form A)	委托书	(1份)
1 copy of List of Exhibits (Form B & C)	展品清单	(1份)
1 copy of Insurance Policy (if insured)	保险单	(1份己投保)

7C. 货运预告 PRE-ALERT

海运 - 请确保货物抵达目的港口之前 5 个工作天, **快递 2** 份海运正本提单及 2 份展品清单给收货人.

空运 - 办理货物托运时, 请附加 2 份展品清单与空运单正本一起发运. 并在货物抵达机场前 48 小时内电邮或传真空运提单 及展品清单给收货人.

Sea shipment - 2 original of Bill of Lading plus 2 copies of List of Exhibits FORM B must be couriered to consignee at least 5 working days before shipment arrives.

Air shipment - Original AWB plus 2 copies of List of Exhibits FORM B must be attached to all air shipments and email or a facsimile advice giving AWB no. and details of consignment must be sent to us at least 48 hours prior to the arrival of cargo.

8C. 货物熏蒸 FUMIGATION

所有木质包装货物 (如木箱、木托盘、木架) 必须要熏蒸. 箱外要有以下标记.

All cargo containing wood packaging materials (e.g. crates, pallets, frames) must be fumigated. Please make sure the following information must be stamped on the outside packing:

<国际植物保护公约> 英文缩写 IPPC 印记

国际标准化组织 (ISO) 规定的 2 个字母国家编号

输出国家或地区官方植物检疫机构 批准的木质包装生产企业编号

确应的检疫除害处理方法,如溴甲烷熏蒸为 MB, 而热处理为 HT



IPPC logo ()

ISO country code (XX)

License no. assigned to

the company that fumigated

Fumigation method

HT or MB treatment used

深圳海关严格要求展商必须填写准确货物装箱内容,并提供所有机械展品之型号及其组装配件的照片,照片上要清楚显示型号,机身编号及在机器上之位置,请将照片提供给我司及张贴于包装箱外方便海关现场查验.若展商未能提供机械展品及其组装配件的照片,我司将按深圳海关对展品查验的规定在香港泰德胜仓库进行开箱及预先检查机械之型号和拍照,代展商在泰德胜仓库开箱查验之操作费用按其服务要求个别报价.

As strictly requested by Shenzhen customs, exhibitors must provide exact cargo packing content and relevant photos which should show clearly the model number, serial number of machines and quantify of equipment / parts and location in machine / instruction. The photos must be sent to TDS and taped on the outside packing. Should exhibitor fail to provide such, upon custom's request, TDS have to open your packing, in order to take photos and pre-checking the model and serial number. In this case, handling charges at TDS Hong Kong warehouse will be given upon request.

照片样本 Photos samples



10C. 宣传品审查 CATALOGUES AND CONSUMABLE ITEMS - CENSORING

产品目录及小礼品,例如:原子笔,钥匙圈,宣传资料等等.. 此类物品若在展览会期间散发必须由中国海关审核其数量及价值或征税后才可派发. 请展商提交 2 份各项散发样品供海关审查. 海关审查费 US\$20.00 / 项 / 展商. 严禁光盘,记忆棒与杂志进口作展览用途,须申领特别许可证.

Brochures and souvenirs items are permitted entry into China giveaways e.g. souvenir (i.e. pens, key chains, note pads etc.) with reasonable quantities and low value may be duty-exempted. It is, however, subject to China customs approval. Therefore, all exhibitors should prepare an envelope containing 2 samples of each giveaway items for censoring. Customs censorship handling charges US\$20.00 per item / exhibitor. Please do not send CDR, USB and magazine to the exhibition, as special permit is required.

11C. ATA 单证册 ATA CARNET

展品临时进口中国可用 ATA 单证册. 但展品不能在中国出售或留购, 必须在展览会闭幕后原数复出. ATA 进出口单证报关费 US\$250.00 每运次.

To co-ordinate the complete process of temporary import by ATA Carnet is US\$250.00 per transaction. Please note that ATA Carnet shipment must be re-exported after closure of the exhibition, it cannot be sold.

12C. 展品包装 PACKING

由于在运输途中所有展品将经过多次装卸,开箱查验和展览会后重新包装,馆外或货场暂存.因此包装箱必须要结实以便保护展品不会破损以及雨淋.展品可使用结实木箱或铝箱包装并适合反复装卸,纸板箱不适宜长途运输.所有包装箱内须有防水,防潮或真空包装并在箱外注明易碎展品包及注明向上防压标记.

Please ensure your equipment is packed in a strong, waterproof packing case which lends itself to being re-packed after the exhibition. Please bear in mind that your exhibits will be in transit for long periods both to and from the exhibition and that cartons are not suitable to withstand the constant handling which takes place during transshipment. Shocking and bumping will sometimes be inevitable and cases may be placed in open air storage without cover, therefore exhibitors must take the necessary precautions against damage and rain.

13C. 超重或超大件展品 HEAVY AND OVERSIZES EXHIBITS

有重型展品及单一体积超过 1000 公斤或 5 立方米及其需用汽车吊和铲车在展场组装的展品之展商须及早到达展场,以便指导重型展品的拆箱和就位.如需用汽车吊和铲车来对这些超重或超大件展品的拆箱就位和安放,展商必须提前与我们联系及提供详细的超重或超大件展品示意图以便我司展场操作.展商如有需要,可向我司索取有关服务的报价.

This applies to any single exhibit in excess of 1000 kgs and 5 cbm, that requires the use of a forklift or mobile crane for installation. Exhibitors with heavy and oversized exhibits must be on-site early to direct the operation of unpacking and positioning. If a mobile crane or forklift is required for installation of equipment, exhibitors should send your requirement to us as early as possible so that we could arrange contracting such equipment in advance. A quote will be given after receiving your enquiry.

14C. 现场开箱或装箱 UNPACKING OR REPACKING ON -SITE

在进出馆期间, 我司会协助参展商开箱就位及会后装箱等服务. 请参展商安排有关人员现场督导回运装箱,对于包装箱己经破损, 残旧或无包装材料的回运展品, 如货物发生破损, 短缺, 丢失等情况, 参展商并应对该操作负有全责. 无包装的回运展品如非由整体装集装箱载运, 我司不予安排配载.

We will assist in physical unpacking and installation of exhibits, however exhibitors must supervise and be responsible for those operations. Similarly, during exhibition closing, exhibitors must also supervise the dismantling and repacking of exhibits, especially for delicate or heavy equipment. When exhibits are repacked with used packing materials, the packing is regarded as no longer suitable to protect the contents against damage and or moisture compared with the original. Exhibitors should therefore bear the responsibility for any consequences arising therefrom.

15C. 保险 INSURANCE

展商需自行投保,保险范围需要涵盖展品从始发地发运到目的地,展会期间保险,直至展品送回到发运地或展品在当地售卖后的收货点,包括展品在泰德胜物流有限公司操作期间的保险。由于我司的报价是根据货物的体积或重量计费的,与货物价值无关,因此不包括保险费用。我司可以根据展商的书面要求代购货物运输保险。

Exhibitors are suggested to arrange a proper round-trip all risks insurance coverage for the exhibits (to cover items from starting to booth, exhibition period, unstill the goods ship back to original, or send to other receiving place, including the items which handled by TDS) Our quotation is based on the volume or weight of the goods, has nothing to do with the value of goods, so excluded insurance cost. We can issue the insurance for exhibit or as per request.

16C. 回运展品 RE-EXPORT

在展览会闭幕前,我司会派发展品回运委托书给各参展商填写展品回运方式.复出口的海关及检验检疫手续至少需要 5 - 7 工作天的时间.如有任何急需回运或转展的展品,请参展商务必事先向我司提供相应运输时间和特别的安排.若不按照此程序,我们只能于展览会结束后办理.

Disposal and forwarding instructions will be discussed with you during the course of exhibition. Re-export formalities will require at least 5-7 working days. Therefore, please do not make any plan on receiving the exhibits soon after the exhibition. We hold no liability for when the exhibits would be back to the desired final destination after the exhibition closes. If you need the exhibits to be re-exported urgently or transfer to other exhibitions, please contact our on-site representative of your request as applicable.